

SIZE:80X110MM 书纸, 折页, 正反面印刷

PROSCAN
BLUETOOTH TV SOUNDBAR SPEAKER
User Manual
PSB3205

This product has been manufactured and sold under the responsibility of CURTIS INTERNATIONAL LTD. PROSCAN, and the PROSCAN logo are trademarks used under license by CURTIS INTERNATIONAL LTD.- further information at www.proscan-brand.com. All other products, services, companies, trademarks, trade or product names and logos referenced herein are the property of their respective owners.

DEAR CUSTOMER
In order to achieve the best performance of your product, please read this instruction manual carefully before using, and keep it for future reference.

NOTE
This unit may be submitted to changes in specifications, characteristics and/or its technology.
Operation without prior notice to the user, in order to continue improving and developing its technology.

DO'S AND DON'TS
Do not play music at excessive levels as damage to hearing and/or equipment may result.
Do not use outdoors in wet or in damp surroundings.

PACKING LIST
Upon opening the package, please check for the following items:
1x Speaker
1x Instruction manual
1x USB charging cable
1x AUX cable
1x Wireless remote(without AAA battery)

Specifications:

- Rechargeable battery:1200mAh
- Speaker:2x5W
- Charging time: 1-2H
- Function:BT/TF/USB/AUX//FM/COAX/TWS
- Charging port: Type-C
- Dimension:813x79x60mm
- N.W.:981g

Product Overview:

① **Play/Pause Button**
Short press to pause or play a song.
Long press to disconnect Bluetooth.
In FM mode, long press this button to complete a frequency auto search.
When you find the station that you want press one more time to save the station in the speaker.
Then long press the > or < button to choose the channel you want.
Then short press the > or < button to adjust the volume you want.

② **< Volume Down/Previous Track Button**
Short press to decrease the volume.
Long press to change to the previous track.

③ **> Volume Up/Next Track Button**
Short press to increase the volume.
Long press to change to the next track.

④ **Mode Button**
Short press to switch between available modes: BT/TF/USB/AUX/FM/COAX.
Long press to turn on/off the TWS function.

⑤ **On/Off/Light Switch Button**
Toggle left/right button to turn on/off the speaker.
Pairing name: Pro PSB3205

⑥ **AUX Port**
Insert AUX device to play compatible audio.

⑦ **TF Card Port**
Insert TF card to play compatible audio.

⑧ **USB Port**
Insert U disk to play compatible audio.

⑨ **COAX Port**
Plug COAX cable to play compatible audio.

⑩ **Charging Port & ⑪ Charging indicator**
Turn off the unit before charging.
Connect the small end of the Type-C charging cable (included) to the Micro USB port and connect the larger end of the cable to your computer's USB port or an AC adaptor (not included) to charge the speaker. The red light will be on while charging. Once it is fully charged the red light will be off.

Note:
Only MP3 format files are compatible.
Maximum size of the USB/ TF device that can be connected is 32GB.

TWS function (Optional, requires two speakers)
If you have two speakers (Model: PSB3205), you can use them together for a more immersive audio experience.

1. Place the two speakers in the same room and turn them on in Bluetooth mode. Do not connect them to your audio source device at this stage.
2. Long press the 'M' button on either speaker. The two speakers will now connect in TWS mode.
3. Enable Bluetooth function on your audio source device like a smartphone or tablet; navigate to the Bluetooth setting menu and search for the Bluetooth name 'Pro PSB3205'. In TWS mode, only one Bluetooth name will be displayed.

Note: To disconnect TWS mode, long press the 'M' button again.

FCC STATEMENT
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reason-able protection against harmful interference in a residential installation.
This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio or television reception. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference.
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
To make a warranty claim, please email support2@curtiscs.com or call 1-800-968-9853.

90 DAY WARRANTY
This product is warranted to be free from defects in material and workmanship for a period of ninety (90) days from the date of original delivery to the consumer. During this period, your exclusive remedy is repair or replacement of this product or component found to be defective, at our option; however, you are responsible for all costs associated with returning the product to us. If the product or component is no longer available, we will replace with a similar one of equal or greater value. Prior to a replacement being sent, the product must be rendered inoperable or returned to us.
This warranty does not cover glass, filters, wear from normal use, use not in conformity with the printed directions, or damage to the product resulting from accident, alteration, abuse, or misuse. This warranty extends only to the original consumer purchaser or gift recipient. Keep the original sales receipt, as proof of purchase is required to make a warranty claim. This warranty is void if the product is used for other than single-family household use or subjected to any voltage and waveform other than as on the specified rating on the label (e.g., 120V~60Hz).
We exclude all claims for special, incidental, and consequential damages caused by breach of express or implied warranty. All liability is limited to the amount of the purchase price. Every implied warranty, including any statutory warranty or condition of merchantability or fitness for a particular purpose, is disclaimed except to the extent prohibited by law, in which case such warranty or condition is limited to the duration of this written warranty. This warranty gives you specific legal rights. You may have other legal rights that vary depending on where you live. Some states or provinces do not allow limitations on implied warranties or special, incidental, or consequential damages, so the foregoing limitations may not apply to you.
For faster service, locate the model, type, and serial numbers on your appliance.

ATTACH YOUR PROOF OF PURCHASE HERE, PROOF OF PURCHASE IS REQUIRED TO OBTAIN WARRANTY SERVICE.
Please have the following information available when you contact the Support Team:
.Name, address and telephone number.
.Model number and serial number.
.A clear, detailed description of the problem.
.Proof of purchase including dealer or retailer name, address and date of purchase.
For service assistance and product information, please call: 1-800-968-9853.
Curtis International Ltd.
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15, MISSISSAUGA, ON,
L5S 2A3 www.curtisint.com

PROSCAN
HAUT-PARLEUR BARRE DE SON POUR
TÉLÉVISEUR BLUETOOTH
Manuel de l'Utilisateur
PSB3205

Ce produit a été fabriqué et vendu sous la responsabilité de CURTIS INTERNATIONAL LTD. PROSCAN et le logo PROSCAN sont des marques commerciales utilisées sous licence par CURTIS INTERNATIONAL LTD. - plus d'informations sur www.proscan-brand.com. Tous les autres produits, services, sociétés, marques commerciales, noms commerciaux ou de produits et logos référencés ici sont la propriété de leurs propriétaires respectifs.

CHER CLIENT
Afin d'obtenir les meilleures performances de votre produit, veuillez lire ces instructions manuel soigneusement avant de l'utiliser et conservez-le pour référence future.

NOTE
Cet appareil peut être soumis à des modifications de spécifications, de caractéristiques et/ou de technologie.
Fonctionnement sans préavis à l'utilisateur, afin de continuer à améliorer et développer sa technologie.

À FAIRE ET À NE PAS FAIRE
N'écoutez pas de musique à des niveaux excessifs car cela pourrait endommager l'audition et/ou l'équipement.
Ne pas utiliser à l'extérieur dans un environnement mouillé ou humide.

LISTE DE COLISAGE
Lors de l'ouverture du colis, veuillez vérifier les éléments suivants :
1x haut-parleur
1x manuel d'instructions
1x câble de chargement USB
1x câble AUX
1x télécommande sans fil (sans pile AAA)

Caractéristiques:

- Batterie rechargeable : 1 200 mAh
- Haut-parleur : 2 x 5 W
- Temps de charge : 1-2 H
- Fonction : BT/TF/USB/AUX//FM/COAX/TWS
- Port de chargement : Type-C
- Dimensions :813x79x60mm
- N.W. : 981 g

Présentation du produit:

① **Bouton Lecture/Pause**
Appuyez brièvement pour mettre en pause ou lire une chanson.
Appuyez longuement pour déconnecter le Bluetooth.
En mode FM, Appuyez longuement sur ce bouton pour terminer une recherche automatique de fréquence. Lorsque vous trouvez la station souhaitée, appuyez une fois de plus pour enregistrer la station dans le haut-parleur. Appuyez ensuite longuement sur le bouton > ou < pour choisir la chaîne souhaitée.
Appuyez ensuite brièvement sur le bouton > ou < pour régler le volume souhaité.

② **< Bouton de réduction du volume/piste précédente**
Appuyez brièvement pour diminuer le volume.
Appuyez longuement pour passer à la piste précédente.

③ **> Bouton d'augmentation du volume/piste suivante**
Appuyez brièvement pour augmenter le volume.
Appuyez longuement pour passer à la piste suivante.

④ **Bouton Mode**
Appuyez brièvement pour basculer entre les modes disponibles : BT/TF/USB /AUX/FM/COAX.
Appuyez longuement pour activer/désactiver la fonction TWS.

⑤ **Bouton de commutation marche/arrêt/lumière**
Basculez le bouton gauche/droite pour allumer/éteindre le haut-parleur.
Nom d'appariement : Pro PSB3205

⑥ **Port AUX**
Insérez un périphérique AUX pour lire un audio compatible.

⑦ **Port de carte TF**
Insérez la carte TF pour lire un audio compatible.

⑧ **Port USB**
Insérez le disque U pour lire de l'audio compatible.

⑨ **Port COAXIAL**
Branchez le câble COAX pour lire un audio compatible.

⑩ **Port de charge et ⑪ Indicateur de charge**
Éteignez l'appareil avant de le charger.
Connectez la petite extrémité du câble de chargement Type-C (inclus) au port Micro USB et connectez la plus grande extrémité du câble au port USB de votre ordinateur ou à un adaptateur secteur (non inclus) pour charger le haut-parleur. Le voyant rouge sera allumé.
pendant la charge. Une fois complètement chargé, le voyant rouge s'éteindra.

Note:
Seuls les fichiers au format MP3 sont compatibles.
La taille maximale du périphérique USB/TF pouvant être connecté est de 32 Go.

Fonction TWS (en option, nécessite deux haut-parleurs)
Si vous disposez de deux haut-parleurs (Modèle : PSB3205), vous pouvez les utiliser ensemble pour une expérience audio plus immersive.

1. Placez les deux enceintes dans la même pièce et allumez-les en mode Bluetooth. Ne les connectez pas à votre appareil source audio à ce stade.
2. Appuyez longuement sur le bouton 'M' de l'un ou l'autre haut-parleur. Les deux enceintes vont désormais se connecter en mode TWS.
3. Activez la fonction Bluetooth sur votre appareil source audio comme un smartphone ou une tablette ; accédez au menu de configuration Bluetooth et recherchez le nom Bluetooth 'Pro PSB3205'. En mode TWS, un seul nom Bluetooth sera affiché.

Remarque : pour déconnecter le mode TWS, appuyez à nouveau longuement sur le bouton 'M'.

DÉCLARATION FCC
REMARQUE : Cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites d'un appareil numérique de classe B, conformément à la partie 15 des règles FCCR. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle.
Cet équipement génère des utilisations et peut émettre de l'énergie radiofréquence et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut provoquer des interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, rien ne garantit que des interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet équipement provoque des interférences nuisibles à la réception radio ou télévision, ce qui peut être déterminé en éteignant et en allumant l'équipement, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger les interférences en prenant une ou plusieurs des mesures suivantes :
- Réorienter ou déplacer l'antenne de réception.

- Augmenter la séparation entre l'équipement et le récepteur.
- Branchez l'équipement sur une prise sur un circuit différent de celui auquel le récepteur est connecté.
- Consultez le revendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l'aide. Modifications ou les modifications non expressément approuvées par la partie responsable de la conformité pourraient annuler le droit de l'utilisateur à utiliser l'équipement.
Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles FCCR. L'exploitation est soumise aux suivantes deux conditions :
(1) cet appareil ne doit pas provoquer d'interférences nuisibles.
(2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable.
Pour faire une réclamation au titre de la garantie, veuillez envoyer un e-mail à support2@curtiscs.com ou appeler le 1-800-968-9853.

GARANTIE DE 90 JOURS
Ce produit est garanti contre tout défaut de matériel et de fabrication pendant une période de quatre-vingt-dix (90) jours à compter du livraison au consommateur. Pendant cette période, votre seul recours est la réparation ou le remplacement de ce produit ou composant jugé défectueux, à notre choix; Cependant, vous êtes responsable de tous les coûts associés au retour du produit. Si le produit ou le composant n'est plus disponible, nous le remplaçons par un produit similaire de valeur égale ou supérieure.
Avant l'envoi d'un produit de remplacement, le produit doit être rendu inutilisable ou nous être renvoyé.
Cette garantie ne couvre pas le verre, les filtres, l'usure normale, une utilisation non conforme aux instructions imprimées, ni les dommages matériels résultant d'un accident, d'une altération, d'une utilisation abusive ou abusive. Cette garantie s'applique uniquement à l'acheteur initial ou au destinataire du cadeau. Conservez le reçu de vente original, car une preuve d'achat est nécessaire pour faire une réclamation de garantie. Cette garantie est annulée si le produit est utilisé pour un usage autre que domestique ou s'il est soumis à une tension ou une forme d'onde autre que celle indiquée sur l'étiquette (par exemple, 120V ~ 60Hz).
Nous excluons toute réclamation pour des dommages spéciaux, accessoires et consécutifs causés par une violation de la garantie explicite ou implicite. Toute responsabilité est limitée au montant du prix d'achat. Toute garantie implicite, y compris toute garantie légale ou condition de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier, est refusée sauf dans la mesure où la loi l'interdit, auquel cas cette garantie ou condition est limitée à la durée de cette garantie écrite. Cette garantie vous confère des droits légaux spécifiques. Vous pouvez avoir d'autres droits légaux qui varient selon votre lieu de résidence. Certains états ou provinces n'autorisent pas les limitations de garanties implicites ou de dommages spéciaux, accessoires ou indirects, les limitations ci-dessus peuvent ne pas vous concerner.

Pour un service plus rapide, trouver le modèle, le type et les numéros de série sur votre appareil.

des garanties implicites ou des dommages spéciaux, accessoires ou consécutifs, de sorte que les limitations qui précèdent peuvent ne pas s'appliquer à vous. Pour un service plus rapide, localisez les numéros de modèle, de type et de série sur votre appareil.

JOIGNEZ VOTRE PREUVE D'ACHAT ICI, UNE PREUVE D'ACHAT EST REQUISE POUR OBTENIR LE SERVICE DE GARANTIE.
Veuillez disposer des informations suivantes lorsque vous contactez l'équipe d'assistance :
.Nom, adresse et numéro de téléphone.
.Numéro de modèle et numéro de série.
.Une description claire et détaillée du problème.
-Preuve d'achat comprenant le nom du revendeur ou du détaillant, l'adresse et la date d'achat.
Pour obtenir une assistance technique et des informations sur le produit, veuillez appeler le : 1-800-968-9853.
Curtis International Ltée.
7045 BECKETT DRIVE, UNITÉ 15, MISSISSAUGA, ON,
L5S 2A3 www.curtisint.com